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دیدگــــــاه
»اسکو«  فوتبال ما را نجات داد

نتایجی که بازیکنان کشورمـــان در ۶ بازی اول به دست 
آوردند و ۱۶ امتیازی شدند مسیر صعود را بسیار هموار کرده 
بود و انتظار برتری مقابل عراق با وجود غیبت چند مهره 
به دلیل ابتلا به کرونا و مسائلی دیگر وجود داشت. حریف 
عربی برای آنکه بتواند امیدوار به حضور در مرحله پلی آف 
باشد چاره ای جز انجام فوتبال رو به جلو نداشت و این موضوع 
فرصت را برای فضاسازی لازم به بازیکنان تهاجمی می داد. 
اگرچه در دقایق ابتدایی عراق فرصت هایی به دست آورد و این 
موضوع پس از گل برتری ملی پوشان ایران نیز ایجاد شد اما 
سه امتیاز ارزشمندی رقم خورد تا بهترین نوع صعود را تجربه 
کنیم و در سه بازی بعدی مصاف هایی تشریفاتی از منظر 
صعود و برای حفظ صدرجدول بازی هایی مهم داشته باشیم. 
بهتر است به خودمان دروغ نگوییم و راهیابی به مرحله حذفی 
جام جهانی را ساده ندانیم. متاسفانه در صحبت هایی که پس 
از بازی از سوی کارشناسان مطرح شد صعود از گروه را اتفاقی 
ساده دیدند در شرایطی رقبای بسیار قدرتمندی در انتظار 
تیم ملی ایران هستند. فراموش نکنیم ایران در مرحله نهایی 
انتخابی جام جهانی قرعه بسیار خوبی به دست آورد و اگر 
به جای امارات که در سید سه قرار داشت، عربستان در گروه 
ما قرار می گرفت قطعا وضعیت فعلی را نداشتیم. عربستان 
صدرنشین گروه B است و با وجود ژاپن و استرالیا به اندازه 
ایران که با ۱۹ امتیاز صدرنشین گروه A است، امتیاز دارد. 
اگر هدف تیم ملی ایران راهیابی به مرحله حذفی جام جهانی 
است باید ایرادهای متعدد خود را برطرف کنیم. بزرگ ترین 
مشکل ما زیرساخت های لازم برای توسعه فوتبال است و در 
فرصت کمتر از ۳۰۰ روز به شروع جام جهانی امکان رفع کامل 
این نقیصه نیست. مساله بعدی اتکای بیش از اندازه تیم ملی 
به لژیونرهاست. در جام جهانی قرعه آسان بی معنا خواهد بود 
چون تمامی تیم های حاضر در این تورنمنت شرایط ایده آلی 
دارند. سطح کیفی تیم ملی باید به مراتب افزایش یابد و به یاد 
داشته باشیم با وجود تمامی مهره ها در خانه برابر کره جنوبی 
به تساوی رسیدیم. لژیونرهای ما نیاز به زمان زیادی برای 
رسیدن به هماهنگی مطلوب دارند و چون باشگاه های آنها 
تا زمانی که تمامی بازی های مرتبط با جام جهانی متوقف 
نشده اجازه خروج به بازیکنان خود را نمی دهند فرصت 
نهایتا دو تا سه هفته ای برای رسیدن به هماهنگی مطلوب 
و درک متقابل کافی نیست. اگر بر مبنای حقایق فوتبالی 
پیش برویم برگزاری بازی های تدارکاتی دشوار در کنار 
اردوهای آماده سازی مطلوب می تواند کیفیت تیم ملی را 
ارتقا دهد و سطح امیدواری را افزایش بخشد. دیدار با رقبایی 
که سطح بالاتری از ما ندارند اصلا دردی را دوا نمی کند و 
به شدت محتاج بازی با حریفان آماده تر هستیم. در جدال 
با تیم های قدرتمندتر از خود، پی به نقاط ضعف می بریم و 
کادرفنی حداکثر تلاش خود را خواهد کرد تا ایرادها را به 
حداقل برساند. تنها در صورتی که بتوانیم از بهترین امکانات 
برای آماده سازی تیم ملی بهره ببریم و نقایص را برطرف کنیم 
احتمال صعود خواهیم داشت. در غیر این صورت پس از وداع 
با جام جهانی ۲۰۲۲ قطر باردیگر شاهد بهانه های مختلف 
در مسیر آماده سازی هستیم. سرمربی کروات عملکرد 
خوبی داشته و باید در سمت خود باقی بماند. او تیمی که در 
لبه پرتگاه سقوط بود را سه هفته مانده به اتمام دیدارهای 
انتخابی مسافر جام جهانی کرد. فراموش نکنیم ایران با مارک 
ویلموتس دو شکست برابر بحرین و عراق داشت اما با این مربی 
توانست از رتبه سوم به صدر جدول گروه C مرحله مقدماتی 
گزینشی برسد و در حال حاضر هم ضمن قطعی شدن صعود، 
صدرنشین گروه A مرحله نهایی انتخابی محسوب می شود. 

ایسنا: سرمربی تیم فوتبال سپاهـــان ابراز امیدواری 
کرد که تیمش به هدف اصلی خود دســت پیدا کند. محرم 
نویدکیا اظهارکرد: ما تمرینات خودمان را شروع کردیم. روز 
یکشنبه یک جلسه تمرین می کنیم و تصـــمیم داریم اردویی 
۵ روزه برگزار کنیم و بعد دو بازی دوستانه برگزار کنیم. شاید 
تغییراتی هم داشته باشیم که باید ببینیم وضعیت بازیکنان چه 
می شود. وی افزود: شرایط تیم خوب است. درست است که از 
نظر امتیازی خیلی ایده آل نیست اما از نظر نوع فوتبالی خوب 
است. باید مشکلاتمان را برطرف کنیم و نیم فصل دوم امتیازات 
خوبی کسب کنیم و در نهایت به هدف اصلی خودمان برسیم. 

فوتبــالداخلــی

همایونشاهرخی
 کارشناس فوتبال 

ستاره پرتغالی تیم فوتبال منچستریونایتد فاش کرد که 
برای پسربزرگ خــود گوشی تلفن همراه نخریده و قصد هم 
ندارد که در آینده ای نزدیک این کار را انجام دهد. »کریس« 
اعتراف کرد که با وجود همه امکاناتی که برای پسربزرگ خود، 
کریستیانوجونیور فراهم کرده، برای او گوشی تلفن همراه 
نخریده و قصد هم ندارد که به این زودی ها برای او بخرد. او که 
این روزها تعطیلات زمستانی اش را در دوبی سپری می کند، 

گفت: در اینکه استفاده از تکنولوژی به فوتبالیست ها کمک 
می کند پیشرفت کنند شکی نیست. تکنولوژی به خود من 
و دیگر فوتبالیست  و مردم سراسر جهان هم کمک می کند 
و من فکر می کنم که باید از آن بهره برد اما ما نباید بیش از 
اندازه درگیرش آن شویم و تمام فکر و ذهن مان شود. من برای 
شما یک مثال کوچک می زنم. بزرگ ترین فرزند من به زودی 
۱۲ ساله می شود. او مدام از من می پرسد »پدر، می توانم یک 

گوشی داشته باشم، برای من گوشی می خری و...« و من به 
او می گویم: »کریستیانو، )برای گوشی داشتن( زمان داری« 
رونالدو افزود: خوب می دانم که کودکان این نسل یکقدم از 
سن شان جلوتر هستند، پس قبول دارم که ما باید از تکنولوژی 
بهره بگیریم اما حرفم این است که تکنولوژی نباید به مشغله 
ما تبدیل شود. می توان به آنها اجازه استفاده از این امکانات را 
داد اما به صورت محدود. کریستیانو الان از زندگی اش خیلی 
راضی است. او می خواهد 7 تا خواهر و برادر داشته باشد. من 
هم به او گفته ام که صبر کند. یک روز او از من خواست که 
برایش یک گوشی آیفون بخرم اما من گفتم نمی شود. باید 

درک کند رسیدن به هر چیزی که می خواهد آسان نیست. 

رونالدو: 

برای پسرم تلفن همراه نمی خرم

آرمان ملی: هفته گذشته »یحیی گل محمـــدی« از هدایت 
تیم پرسپولیس استعفا داد و البته در ادامه برای همکاری ۳ شرط 
گذاشت. روزگذشته درویش مدیرعامل و کلانی پیشکسوت 

پرسپولیس در این خصوص واکنش نشان دادند. 
 استعفا و شروط »یحیی« 

روزچهارشنبه هفته گذشته قرار بود تمرینات پرسپولیس 
آغاز شود اما بازیکنان در حالــی که در محل تمرین حاضــــر 
شدند، بهژ دلیل بدقولی باشگاه برای پرداخت مطالبات تمرین 
نکردند. یحیی گل محمدی  که پیش از این گفته شده بود بعداز 
بازی با فولاد در هفته شانزدهم لیگ به دلیل شرایط مالی قصد 
دارد استعفا کند، سرانجام بعداز اینکه بازیکنان حاضر به تمرین 
نشدند، با ارسال نامه ای به رضا درویش مدیرعامل باشگاه و افشین 
پیروانی سرپرست تیم، استعفای خود را اعلام کرد. سرمربی تیم 
پرسپولیس گفت: برای بازگشت به تمرینات این تیم باشگاه باید 
پرداختی ها را به ۵۰ درصد برساند. یحیی گل محمدی  درباره 
استعفای خود از سرمربیگری پرسپولیس اظهارکرد: کارکردن در 
پرسپولیس افتخار بزرگی برای هر مربی است. بعداز قهرمانی ای 
که به دست آوردیم مشکلات ما برای فصل بعد شروع شد. ابتدا 
چند بازیکن کلیدی از تیم جدا شدند و بعد مهاجمانی که خواسته 
بودیم را باشگاه نتوانست جذب کند. در ادامه هم با همین شرایط 
به بازی برابر الهلال رفتیم. شما نگاه کنید ما با چه شرایطی به 
عربستان سفر کردیم. از صبح تا بعدازظهر در فرودگاه بودیم و با 
شرایط بسیار سخت به عربستان رسیدیم. او ادامه داد: در ادامه 

با مشکل بسته شدن پنجره روبه رو بودیم که به خاطر این مساله 
تا سه ماه نتوانستیم از بازیکنان تاجیک خود استفاده کنیم. 
ما مشکل زمین تمرین و مسائل این چینی هم داریم. ما برای 
پرسپولیس حداقل ها را خواسته ایم و اینگونه نبوده که بگوییم یک 
استادیوم مجهز به ما بدهند. ببینید که ما از آسیا حذف شدیم و 
این خیلی برایمان بد است چون به عنوان قهرمان لیگ این فرصت 
را داشتیم که در آسیا بازی کنیم و خودمان را به دنیا عرضه کنیم 
اما باید از طریق تلویزیون بازی ها را ببینیم. وی اظهارکرد: من سه 
چیز از باشگاه خواسته ام که تا دوشنبه اگر فراهم کنند برمی گردم. 
ابتدا پرداختی ها را به ۵۰ درصد برسانند و همین طور یک زمین 
تمرین مناسب داشته باشیم و از طرف دیگر بتوانیم چند بازیکن 
خوب جذب کنیم. باشگاه 8درصد از مطالبات را پرداخت کرده 
اما با این پرداختی ها مشکلات همچنان پابرجاست. کسی که 
مدیرعامل باشگاه می شود باید بتواند پول فراهم کند تا ما با 

حداقل ها کارمان را پیش ببریم. 
 نظر مدیرعامل 

رضا درویش درباره آخرین وضعیت ادامه همکاری باشگاه 
پرسپولیس با یحیی گل محمـــدی پس از استعفـــای وی 
از سرمربیگری این تیم اظهارداشت: برخلاف جوســازی ها و 
مطالب منتشر شده، با آقای گل محمدی در ارتباطــم و از او 
درخواست کردم تا از تصمیمش منصرف شود و به تمـرینات 
برگردد. در تلاش هستیم مشکلاتی که تیم با آن روبه رو است را 
مرتفع کنیم. هرچند مسائل و مشکلات برجای مانده از گذشته 

بسیار بسیار زیاد است. وی ادامه داد: خواسته هایی که از سوی 
کادرفنی و بازیکنان مطرح می شود بحق است. بدعهدی های 
گذشته باعث دلخوری و ناراحتی شده و مشکلات برجای مانده، 
وضعیت کنونی را به وجود آورده و تمام مجموعه پرسپولیس را 
تحت تاثیر قرار  داده است. طی چند روز آینده بخشی از مطالبات 
اعضای تیم پرداخت می شود. همچنین برای زمین تمرین با چند 
مجموعه صحبت شده است که یکی از آنها در اختیار تیم قرار 
خواهد گرفت. پرسپولیس خانه  گل محمدی است. می خواهیم او 
را برگردانیم و با اقداماتی که صورت می گیرد با قدرت به کار خود 
ادامه می دهیم. درویش افزود: با تمام مشکلات و کمبودهایی 
که وجود داشته است این تیم را گل محمدی ساخته و پرداخته 
کرده است و بهتر از هرکسی با آن آشنایی دارد. قطعا بیش از 
هر کسی هم می خواهد حاصل تلاش های خود و همکارانش را 
ببیند. در همین راستا تمام تلاش خود را انجام خواهیم داد، البته 
برای اینکه مانند گذشته ها وعده بیهوده ندهیم باید بگوییم انبوه 
مشکلات و کمبودها را نمی شود در یک زمان کم مرتفع کرد 
ولی امیدواریم به یاری خدا شرایط حداقلی را فراهم بیاوریم 

تا کادرفنی و بازیکنان بتوانند، مسیر قهرمانی را ادامه بدهند. 
 صحبت پیشکسوت 

حسین کلانی در خصـــوص استعفای یحیی گل محمدی 
اظهارداشت: از همان ابتـــدا بعداز انتخاب آقای درویش من 
گفتم ایشان مورد تایید بنده نیست چرا که رزومه وی مشخص 
است. ممکن است در ادامه آنها کاری بکنند که من فکر کنم در 
خصوص آنها اشتباه کردم. ولی چیزی که تاکنون مشخص است 
مدیریت باشگاه جز وعده های پوشالی کاری نکرده است و این 
موضوع شرایط پرسپولیس را تشدید تر کرده است. و تاکنون 
حرف های که من در خصوص مدیریت باشگاه زدم درست بوده 
و زمان نشان داد نگرانی من در خصـــوص مدیریت پرسپولیس 
بیراه نبوده است. کلانـــی در خصوص اینکه آیا با گل محمدی  
در خصوص استعفا او صحبتی داشته است، بیان کرد: من از 
شبی که خبر استعفا یحیی آمد سعی کردم با او صحبت کنم و 
با گل محمدی  حـــرف زدم. او علاقه دارد در پرسپولیس کار 
کند و روی این تیم تعصب دارد و به خوبی این موضوع را ثابت 
کرده است. او در خواست های داشت که به نظر من حق هر 
تیمی است که برای حضور در مسابقات آن را در اختیار داشته 
باشد. من درخواست های او را پیگیری می کنم و او نیز حداقل 
انتظارات را دارد و می خواهد خواسته های او که جدی نیز است 
برآورده شود و چیزی که مشخص است این است که شرایط 
برای او به گونه ای رقم خورده که دیگر تحمل این مشکلات 
برای او سخت شده است و دیگر تعارفی در کار نیست و او در 
تصمیم خود مصمم است. وی افزود: هواداران نگران هستند و 
حق دارند. من نمی گذارم یحیی برود و استعفا بدهد چرا که ما به 
او احتیاج داریم و به گل محمدی  افتخار می کنم. چه کسی بهتر 
از او می تواند سرمربی پرسپولیس باشد. ما تمام تلاش خود را به 
کار خواهیم گرفت که تا نگذاریم یحیی برود و تلاش می کنیم 
تا خواسته های او که ناچیز هست محقق شود. امیدوار هستم 
مدیریت نیز در تفکرات خود تجدیدنظر کند و روند درستی را  

در پیش بگیرد. 

رئیس اسبق فدراسیون فوتبال گفت: نباید 
گول این تیم ملی را بخوریم و باید به شکلی در 
پایه ها برنامه بریزیم که در آینده تیمی قویب 

داشته باشیم. 
 ادعا ها 

علی کفاشیـــان اظهارداشت:  این صعود 
مقتدرانه جای تبریک دارد، سه دوره است که 
به جام جهانی می رویم که این نشان  می دهد که 
ما هم از لحاظ فنی و هم از لحاظ تیمی تقویت 
شده ایم. امیدوارم در بحث پایه ها نیز نگاه 
پیگیرانه ای صورت بگیرد تا با پشتوانه سازی 
بتوانیم خود را در سال های آینده هم بیمه 
کنیم. رئیس اسبق فدراسیون فوتبال ادامه داد: 
قطعا با یک روز و دو روز نمی شود یک تیم ملی 

قوی ساخت، حتی با یکی دو سال 
کار هم این اتفاق رخ نمی دهد. 
وقتی بدنه تیم ملی قوی باشد 
طبعاً در سال های بعد هم کمک 

حال ما خواهد بود. زمانی که 
در سال 8۶ فدراسیون را 
تحویل گرفتیــم تیم ملی 

ضعیفی داشتیم و لژیونر 
چنــدانی از ایران در 

اروپا فعال نبــود. 
کفاشیان تصریـح 
کـــرد: در همـان 

ابتدا حتی به جام جهانی هم نرفتیم ولی بعداز 
آنکه لژیونرهای فوتبال ما بیشتر شدند، 
پشتوانه سازی صــورت گرفت و موفق شدیم 
در سه دوره راهی جام جهانی شویم. نباید گول 
این تیم را بخوریم، باید پایه ها را قوی کنیم و 
کار را با آنها ادامه بدهیم ضمن آنکه باشگاه ها 
هم باید کمک کنند و در بحث پایه ها پیگیری 
داشته باشند تا تیم ملی ما تقویت شود و با 
حضور لژیونرهای ایران در اروپا سال های 

آینده تیم ملی را بیمه کنیم. 
 برنامه ریزی 

وی در پاسخ بــه این سوال که چگونه 
و با چه برنامه ریـــزی تیم ملی ما به دور 
دوم جام جهانی صعود کند، افزود: این 
موضـــوع امکانپذیر اســت، 
شمـا ببینید در دو دوره 
گذشتــه جام جهانی ما 
بازی های قابل قبولـی 
انجام دادیم؛ پرتغــال، 
آرژانتیــن و اسپانیا را 
اذیت کردیم و تا دقیقه 
۹۰ مقابل آرژانتیــن 

بازی قابــل قبولی داشتیم، با توجه به اینکه 
تیم ملی مـــا خیلی زود به جام جهانی صعود 
کرده اگر این تیم را تقویت کنیم و بازی های 
تدارکـــاتی خوبی برای آن در نظر بگیریم 
قطعا امکان صعود به جام جهانی را خواهیم 

داشت. 
 اصلاح اساسنامه 

رئیس اسبق فدراسیون فوتبال در خصوص 
اصــــلاح ماده یک اساسنامه گفت: در این 
مورد ۱۰۰ بار توضیح داده ام، مراجع رسمی 
که در کشور ما هستند و ناظر روی قوانین و 

اساسنامه هستند اعتقاد 
دارند مصوبه مجلس باید 
درست شــود. نمی دانم 
چه اتفاقـی افتاده یا این 
اساسنـــامه به مجلس 
ارسال شده یا خیر، اما ما 
در هر صورت باید فیفا را 
قانع کنیم که فدراسیون 
فوتبال وابستــه به دولت 
نیست و یک فــدراسیون 
مستقل محسوب می شود. 

 مکاتبات 
وی در خصــوص اینکه عزیزی خادم عنوان 
کرد زمان زیادی باقی نمانده است خاطرنشان 
کرد: اینها بستگی دارد که چه مکاتباتی با فیفا 
صورت گرفته است. چون مسئولان فدراسیون 
گفته اند کار تا حدودی پیش رفته حتما اقداماتی 
انجام شده است. من دقیق نمی دانم چه کارهایی 
صورت گرفته اما از فرصتی که فیفا داده نزدیک 
به یکسال گذشته و اساسنامه اصلاح شده باید 
به دست فیفا برسد. این نهاد می خواهد قانع شود، 
آنها از مسائل داخلی ما اطلاعی ندارند اما گفته 
بودند بانوان باید به ورزشگاه بیایند که در بازی 
روز پنجشنبه این اتفاق افتاد حالا هم در مورد 
اساسنامه باید متقاعد شوند در غیر اینصورت 

دچار مشکل خواهیم شد. 

علی کفاشیان: 

باید به فکر آینـــده باشیم

     استقبال 
کاروان تیم فوتسال زنان  بعداز قهرمانی در رقابت های 
کافا،  با استقبال شهره موسوی نایب رئیس زنان فدراسیون، 
نادره درودیان رئیس دپارتمان زنان و مهدیه میرمحمدخانی 

مسئول بین الملل کمیته زنان وارد تهران شد.

     بازتاب 
صعود تیم ملی ایران با برتـــری برابر عراق در حضور 
تماشاگران زن ایرانی اتفاق افتاد که واکنش رسانه های دنیا 
را در پی داشت. نشریه بیلد، اسکای تایمز و اسپورتال نیز 

به ورود تماشاگران زن ایران به ورزشگاه پرداختند.

ت
شــ

سنو
عک

پــــس از قطعی شدن صعود تیم ملـــی 
به رقابت هـــای جام جهانی انتظارات صعود 
از مرحلـــه گـــروهی به مرحله حذفی ایــن 
رقابت هاست. فرزاد آشوبی کارشناس فوتبال 

کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
 امکان راهیابی تیم ملی به مرحله 

حذفی جام جهانی چقدر است؟
به نظرم در شرایط کنـــونی نمی توانیــم 
به طورکامل درباره نیازهای تیم ملی و شرایط 
آماده سازی برای صعود به مرحله بعـــدی این 
تورنمنت صحبت کنیم. خیلی غیرحـــرفه ای 
است بخواهیم درباره پارامترهای مــورد نیاز 
تیم ملی حرف بزنیم چون منطبق بر حقیقــت 
نیست. آنچه مشخص است این توانایــی دور 
از دسترس نیست که به مرحله حذفی صعود 
کنیم ولی از حالا نمی توان درباره آن با قطعیت 

حرف زد. 
 کارشنـــاسان معتقدند کیفیــت 

تیم ملی خوب است!
 از زمانی که دراگان اسکوچیـــچ سرمربی 
تیم ملی شد در مسیر بسیار خوبی قرار گرفتیم 
و با استفاده از ظرفیت های ملـــی موفق به 
سریع ترین صعود به معتبرتریـــن مسابقات 
فـــوتبال جهان شدیم. بدون شک در قطر 
بـازی های بسیار سختــی داریم و حداقل دو 
تیم با سطح بالاتری همگروه ما خواهند شد. 
چاره ای نداریم جز اینکه سطح کیفی خود را 
ارتقا دهیم چون تغییرات در نفرات تیم ملی 
کــار بسیار سختی اســت و بازیکنان کنونی 
موفق شدند نتایج خوبــی در مسیر صعود به 
جـــام جهانی کسب کننــد. سه بازی پایانی 
تیم ملی تنها برای حفظ صدرجدول است و از 

جهات دیگر کاملا تشریفاتی خواهد بود. 
 سطح هماهنگی تیم های شاخــص 
فوتبال جهـان در دیدارهای ابتدایـــی 
جام جهانی در سطح فوق العاده ای نیست 
و این موضوع می تواند به سود تیم ملی 

ایران شود!
در ادوار مختلف جام جهــانی بارها رخ داده 
تیم های بزرگی در همان مرحله گروهی از 
گردونه مسابقات خارج شدند اما این مساله 
کاملا نسبی است. شرایط آماده سازی و مسائل 
انگیزشی موضوعی نیست که بتوان روی آنها 
حساب باز کرد چون تا زمان شروع بازی ها 
قابل تشخیص نیست و در هر مسابقه تغییر 
می کند. اگر آلمان که قهرمـــان جام جهانی 
۲۰۱4 شده بود در جام جهانی ۲۰۱8 خیلی 
زود از دوررقابت ها کنار رفت به خاطر تغییرات 

زیادی بود که در این تیم ایجاد شد. 

گفـــتوگـــو

 هندبال ایران 
از صعود به فینال باز ماند

تسنیم: تیم ملـــی هندبال کشورمـــان 
در مرحله نیمه نهایی مسابقات قهرمانــی 
آسیا و انتخابی مسابقـــات قهرمانی جهــان 
سوئد - لهستان ۲۰۲۳ برابر قطر به میــدان 
رفت و با نتیــجه ۳4 بر ۱۹ برابر این تیم چند 
ملیتی شکست خورد. نیمه نخست این دیدار 
با نتیجه ۲۰ بـــر ۱۰ به سود قطر به پایان 
رسید. قطر با 4 طلا، ۲ نقره و ۲ برنز جزو سه 
تیم پر افتخار در مسابقات قهرمانی آسیاست. 
این تیم دو مدال طلا در بازی های آسیایی 
اینچئون و جاکارتا را کسب کرده است. تیم 
چند ملیتی قطر ۹ دوره در مسابقات قهرمانی 
جهان حاضر شده و مدال نقره این رقابت ها 
را در سال ۲۰۱۵ به دست آورد. ملی پوشان 
کشورمان در دیدار رده بندی این مسابقات 
باید روز دوشنبه از ساعت ۱۶و۳۰ برابر بازنده 
دیدار بحرین و عربستان به میدان بروند. 
تیم ملی هندبال کشورمان در کنار عربستان، 
قطر و بحرین با قرارگرفتن در جمـــع 4 تیم 
پایانی برای دومین بار جواز حضور در مسابقات 
قهرمانی جهان را کسب کرده است. پنجمین 
سهمیه مسابقات قهرمانی جهان به برنده 

دیدار عراق و کره جنوبی تعلق می گیرد. 

خارجازمستطیلسبز

خـــبر

فرزاد آشوبی: 
 تیم ملی 

 با »اسکو« در مسیر 
خوبی قرار گرفت!

 عدم علاقه »پیانیچ« 
برای بازگشت به بارسا

هافبک بوسنیایی بارسلونـــا که به صورت 
قرضی راهی بشیکتاش شده است علاقه ای برای 
بازگشت به آبی اناری ها ندارد. میرالم پیانیچ 
بعداز جدایی از یوونتوس راهی بارسلونا شد اما 
نتوانست روزهای خوبی را در این تیم تجربه کند. 
پیانیچ به صورت قرضی راهی بشیکتاش شده 
است. او در واکنش به بازگشت به بارسلونا گفت: 
من از حضور در بشیکتاش خوشحال هستم. 
احساس خوبی در این تیم دارم و خیلی سریع 
توانستم خودم را با شرایط جدید سازگار کنم. من 
در یک تیم قهرمان بازی می کنم. بازی کردن در 
بشیکتاش بسیار خوب است. ترکیه کشور خوبی 
است. قرار بود که یکسال در بشیکتاش بازی کنم. 
باید دید که در پایان فصل چه پیش خواهد آمد. 
پیانیچ افزود: من و خانواده ام اینجا احساس خوبی 
داریم. من دو سال دیگر با بارسلونا قرارداد دارم و 
ظاهرا مجبور هستم که به تیم برگردم. هنوز زود 
است که درباره آینده صحبت کنم. من دوست 

دارم در بشیکتاش بمانم.

»کلانی« و »درویش« مطرح کردند

مخالفت با استعفای »گل محمدی«! 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی اداره ثبت اسناد و املاک جعفریه

هیات حل اختلاف مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک ثبت جعفریه تصرفات مالکانه مفروزی متقاضی پرونده های تشکیلی 
طبق قانون مذکور را براساس گزارش کارشناسان و به استناد مدارک موجود در پرونده به شرح ذیل تایید نموده اند.

۱- رای شــماره ۱4۰۰۶۰۳۳۰۰۰۵۰۰۰۲۶۹ -۱4۰۰/۹/۶مربوط به پرونده کلاسه ۱4۰۰۱۱44۳۰۰۰۵۰۰۰۰۰4 مربوط به آقای 
ابوالفضل شجاعی منصور فرزند علی به کدملی ۳۹۹۰۱۰84۱7 در قسمتی از/ ششدانگ خانه به مساحت ۲۰۰مترمربع پلاک شماره فرعی 
از ۵۵ اصلی شهرستان جعفر آباد موسوم به اراضی گازران نو مبایعه نامه عادی مع الواسطه از رمضان جوکار مالک رسمی )م الف۱۲448(

۲- رای شماره ۱4۰۰۶۰۳۳۰۰۰۵۰۰۰۲۳۵-۱4۰۰/8/۲۰مربوط به پرونده کلاسه ۱4۰۰۱۱44۳۰۰۰۵۰۰۰۰۰۱ مربوط به خانم 
لیلا رستمی فرزند مراد به کدملی ۰۳8۳۰۵۰۲۳۵در قسمتی از/ ششدانگ زمین مزروعی به مساحت ۶۲۵۰۰مترمربع پلاک شماره فرعی 

از ۲7 اصلی شهرستان جعفر آباد موسوم به اراضی خیرآباد خریداری از مالک رسمی مسلم رستمی)م الف۱۲448(
۳- رای شــماره ۱4۰۰۶۰۳۳۰۰۰۵۰۰۰۲۶8-۱4۰۰/۹/۶ مربوط به پرونده کلاسه ۱۳۹۹۱۱44۳۰۰۰۵۰۰۰۰۳8 مربوط به آقای 
ابوالفضل مصطفایی فرزند خداوردی به کدملی ۰۶۰۱7۶۲7۱۱ در قسمتی از/ ششدانگ خانه به مساحت ۵8۹مترمربع از پلاک شماره 

فرعی از ۵۵ اصلی شهرستان جعفر آباد موسوم به اراضی گازران نو مبایعه نامه عادی مع الواسطه از امامقلی محمدی )م الف۱۲448(
4- رای شماره ۱4۰۰۶۰۳۳۰۰۰۵۰۰۰۳۰۰ -۱4۰۰/۹/۲8مربوط به پرونده کلاسه ۱4۰۰۱۱44۳۰۰۰۵۰۰۰۰۳۶ مربوط به خانم 
رقیه عیوض خانی فرزند محمد به کدملی ۰۵8۹7۰44۵۱ در قسمتی از/ ششدانگ خانه به مساحت ۱۵۰ مترمربع پلاک شماره ۹۵فرعی 

از ۵۵ اصلی شهرستان جعفر آباد موسوم به اراضی گازران نو مبایعه نامه عادی مع الواسطه از حسنقلی مرادبگلو )م الف۱۲448(
مورد تایید قرار گرفته و از آنجائیکه مقرر گردیده است پس از نشر آگهی و انقضاء موعد مقرر سند مالکیت رسمی صادر گردد با توجه به 
عدم دسترسی به مالکین مشاعی مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی تا چنانچه اشخاص ذینفع اعتراضی داشته باشند ظرف مدت 
۲ ماه از تاریخ انتشار آگهی نوبت اول اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد واملاک جعفریه تسلیم و رسید آن را اخذ و ظرف مدت یکماه پس 
از تسلیم اعتراض به اداره ثبت به دادگاه مراجعه و دادخواست خود را به مرجع قضائی تقدیم و گواهی آنرا به این اداره تحویل نمایند لازم 

به توضیح است که صدور سند بر اساس قانون مذکور مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.

تاریخ انتشار اول:  1400/10/25  
تاریخ انتشار دوم:  1400/11/10

محمدرضا خدایاری- رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان جعفرآباد


